
Usnesení R/xxxx/24 Číslo materiálu : 6/x 
Komise: Školská                                                                RM  24. 4. 2024 
Datum :   8. 4. 2024 – 17:00 hod.  
Přítomni: 
 
 
 
Neomluveni: 
Omluveni: 
 
Gestoři 
komise 
Hosté:               

Dana Vepřková, Jana Červená, Radek Pařez, Klára Čejková, Nina Bilincová, 
Jana Nedvědová, Petr Lošek, Pavlína Hladíková, Jana Bolková, Pavla 
Berková, Soňa Zuchová, Andrea Melechová Ruthová, Kamila Drtilová 
L. Krulišová – administrátorka komise 
 
Jiří Nedvěd, Petr Spálený, Karel Polívka 
 
Ing. Josef Treml - radní 
 
Ondřej Matějka – Nadační fond Eduzměna  

Příští jednání: 13. 5. 2024 v 16.00 hodin ZŠ Hůrka a následně Rytířský sál 
Vlašského dvora 

 
1. Strategie školství 
Připomínky členů komise: 
P. Hladíková – doporučuje začlenění Pedagogicko psychologické poradny 
J. Bolková – zmínila potřebu vize při stanovení cílů 
P. Lošek – navrhuje doplnit do strategie složky IZS (spolupráce - hasiči, policie, 
záchranka) 
K. Drtilová – připomněla, že na minulé komisi pan starosta zmínil, že vizi v oblasti 
vzdělávání zformuluje zřizovatel 
O. Matějka (host) – strategii je možné rozvinout o vize, pokud se strategie hlásí ke 
strategii 2030, tam je vize obsažena. Při tvorbě cílů je potřeba oslovit MŠ, ZŠ, SŠ, data 
analyzovat a následně zpracovat odborníkem v této oblasti. 
D. Vepřková – navrhuje tvorbu strategie zadat nějaké organizaci, bylo zdůrazněno, že 
komise je pouze poradní orgán RM. Navrhuje využít data organizací, které se 
problematikou vzdělávání zabývají a mají je k dispozici. Finální rozhodnutí provede RM 
a ZM na svém jednání. 
 
2. Zápisy do škol 
ZŠ – nutná vzájemná spolupráce všech kutnohorských škol včetně ZŠ a PŠ K. Hora a 
ZŠ Hůrka 
MŠ – dle ředitelky MŠ paní P. Berkové se MŠ vzájemně informují o zapsaných dětech. 
Komise zároveň doporučuje aktivitu a spolupráci ZŠ Hůrka při zápisech s ostatními ško-
lami v Kutné Hoře. 
 
3. Školní jídelny 
S. Zuchová – informovala o odchodu vedoucí ŠJ TGM K. Hora a provozních úsporách za 
poslední měsíc, které činily částku 30 tis. Kč. Dle reakcí z řad veřejnosti je vyšší spo-
kojenost s kvalitou jídla. 
Anonymy však stále pokračují, tudíž komise navrhuje předat vše Policii ČR. Za tímto 
účelem paní předsedkyně komise D. Vepřková dala hlasovat, zda tento záměr má být 
projednán RM. 
Výsledky hlasování: Pro - 12 členů, Proti 0 a Zdržel se hlasování 1 člen školské komise. 
Tímto školská komise navrhuje RM Kutná Hora projednat možnost podání 
trestního oznámení na neznámého pachatele. 
Termín další schůzky pracovní skupiny pro tvorbu strategie ve školství se koná 6.5.2024 
v 17.00 hod v budově SPŠ v Kutné Hoře. 
Termín jednání školské komise: 13.5.2024 v 16.00, ZŠ Hůrka K. Hora, po prohlídce 
školy se členové přesunou do Rytířského sálu Vlašského dvora. 
 
Zapsala: L. Krulišová 

     Zápis ověřila: D. Vepřková 


